

國立中山大學機電系教師指導碩、博士班學生人數規則

Regulations for the Number of Graduate Students to be Supervised by Each Faculty Member for the Department of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering

96.1.24 九十五學年度第五次系務會議通過

Approved at the 5th Department Council meeting in the academic year 2006-2007 on 2007.1.24

一、依國立中山大學工學院教師指導碩、博士班學生人數規則，訂定本規則。

1. These Regulations are laid down pursuant to the College of Engineering Regulations for the Number of Students per Supervisor in Master's and PhD Programs.

二、本系教師所指導碩、博士班學生人數(不含產研專班或直升博士班學生)以2年內不超過12名之上限為原則。

2. In principle, the number of graduate students (except students in the industry research programs or PhD students without holding a Master's degree) to be supervised by each faculty member of the Department shall not exceed 12 in two years.

三、依第二款執行後，若尚有碩、博士班名額或教師另有需求時，則授權各組自行協調。

3. After implementation of Paragraph 2 above, if places are still available for graduate students or upon the faculty members' request, various divisions are allowed to coordinate the available places on their own.

四、本規則經系務會議通過後實施，並送院主管會議備查，修正時亦同。

4. These Regulations shall be approved by the Department Council meeting before implementation, and be sent to the College Directors' Council for filing and reference; the same applies to any amendments thereof.